

No. 6791. INTERNATIONAL COFFEE AGREEMENT, 1962. DONE AT NEW YORK, ON 28 SEPTEMBER 1962<sup>1</sup>

N° 6791. ACCORD INTERNATIONAL DE 1962 SUR LE CAFÉ. FAIT À NEW YORK, LE 28 SEPTEMBRE 1962<sup>1</sup>

---

**ACCESSION**

*Instrument deposited on :*

11 October 1967

ISRAEL

The instrument of accession contains a declaration that the Government of Israel is joining the International Coffee Organization as an importing member.

---

**ADHÉSION**

*Instrument déposé le :*

11 octobre 1967

ISRAËL

L'instrument d'adhésion contient une déclaration qui stipule que le Gouvernement israélien entre dans l'Organisation comme membre importateur.

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 469, p. 169; for subsequent actions relating to this Agreement, see references in Cumulative Indexes Nos. 6 and 7, as well as Annex A in volumes 555, 583, 588, 595 and 598.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 469, p. 169; pour tous faits ultérieurs concernant cet Accord, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 6 et 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 555, 583, 588, 595 et 598.